
1. Jakie sa procenty przyjmowania wnioskow o indeksowanie wedlug obszarow badawczych 
(scientific fields) 
Nie dysponujemy oraz nie publikujemy takich informacji, dlatego, że różnią się one z roku do 
roku. Może się też zdarzyć, że w danym roku z danego obszaru zgłoszą się na przykład tylko 
dwa czasopisma o oba zostaną przyjęte – wówczas dla danej dyscypliny współczynnik 
sukcesu wynosiłby 100%, ale w kolejnym roku może on wynosić np. 10%. Przedstawiamy 
statystykę dla wszystkich dyscyplin i wskazuje ona na to, że wymogi minimalne spełnia około 
33% zgłaszających się czasopism, spośród których kolejne 50% przechodzi pomyślnie ocenę 
ekspercką. Oznacza to, że do bazy Scopus dostaje się mniej więcej co 6 zgłoszone czasopismo.  

 
2. Zajmuje się opracowaniem archiwum czasopisma w OJS. Archiwalne artykuły uzyskują 

identyfikator DOI, zauważyłem, że wiele pozycji dzięki temu pojawiło się w bazie SCOPUS, 
mimo, że nasz pismo nie jest oficjalnie zindeksowane. Innych artykułów, (które są cytowane 
przez pisma indeksowane w scopusie) niestety brakuje, podejrzewam, że wyniknęła ta 
systuacja z błędu daty (mylnie wprowadzono datę w tych przykładach). Czy to jest właściwe 
wytłumaczenie? 
Nie ma możliwości zindeksowania czasopisma wyłącznie na podstawie adresów DOI bez 
podpisanego porozumienia o indeksowaniu. Nie dotyczy to tylko czasopism, które są 
pobierane do bazy Scopus z Medline (nie ma ich wiele, ale są i jest to bardziej „historyczne” 
powiązanie). Jedyne inne wytłumaczenie, jakie mi przychodzi do głowy, to to, że trzon adresu 
DOI jest wykorzystywany przez inne czasopismo, obecne w bazie Scopus lub zostało nam 
mylnie zgłoszone. Będę wdzięczna za kontakt i przekazanie informacji którego czasopisma 
dotyczy sprawa. Bez tego nie będę w stanie nic wyjaśnić, ani pomóc.  

 
 


